



ناقلات تعلن عن تحقيق صافي ربح قدره 1.28 مليار ريال قطري عن الربع الثالث من العام 2024 بزيادة قدرها 7.2%

الدوحة، قطر – 20 أكتوبر 2024: أعلنت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة ش.م.ع.ق.(ناقلات)، الشركة الرائدة عالميا في مجال نقل الغاز المدودة ش.م.ع.ق.(ناقلات)، الشركة الرائدة عالميا في مجال نقل الغاز الطبيعي المسال، عن نتائجها المالية عن الربع الثالث من عام 2024 المنتهي في 30 سبتمبر 2024، حيث حققت الشركة صافي ربح بلغ 1.28 مليار ريال قطري، بنسبة زيادة 7.2% مقارنة بالفترة نفسها من عام 2023، مما يُبرز القدرة على تحقيق نمو مستدام في ظل ظروف السوق العالمية المتغيرة.

تواصل ناقلات تعزيز مكانتها كأحد أكبر مالكي أساطيل الغاز الطبيعي المسال في العالم من خلال الشراكات الاستراتيجية والتتحديث التقني للأسطول وتحقيق التميز التشغيلي. كما أن نمو الشركة مدفوع بالتزامها الراسخ بالسلامة والاستدامة وتقديم حلول نقل الطاقة الموثوقة. حصلت الشركة مؤخرًا على تقدير ضمن قائمة أفضل الرؤساء التنفيذيين في الشرق الأوسط من مجلة فوربس، مما يعزز مكانتها الرائدة في قطاع نقل الطاقة والابتكار والتميز.

وقد أعرب المهندس عبدالله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، قائلًا: "يعكس الأداء القوي لناقلات خلال هذا الربع جهودنا المستمرة لتعزيز الكفاءة التشغيلية. ومع استمرار زيادة الطلب العالمي على نقل الطاقة المستدامة، فإننا ملتزمون بتحفيز الابتكار والسعي لتحقيق النمو على المدى الطويل. وقد مكنتنا مشاريع التوسع لدينا، إلى جانب اهتمامنا في الاستدامة والسلامة والالتزام بأعلى معايير القطاع، من الحفاظ على ريادتنا في مجال الشحن البحري. وأود أن أشكر فريق العالم لدى شركة ناقلات لما يقوم به من جهد كبير في الإعداد لتنفيذ بناء أسطول السفن الجديدة والذي يعتبر أكبر برنامج في العالم لبناء سفن الغاز الطبيعي المسال لمالك واحد".

تواصل الشركة التقدم في بناء ناقلات الغاز الطبيعي المسال وناقلات الغاز البترولي المسال/الأمونيا المتطورة المقرر تسليمها في السنوات القادمة. وستساهم هذه السفن الجديدة، إلى جانب عقود ناقلات الاستراتيجية طويلة الأجل، على تلبية الطلب العالمي المتزايد على الطاقة مع زيادة كفاءة الأسطول. وعند اكتمال تسليم جميع السفن، سيصل أسطول ناقلات إلى 114 سفينة، مما يعزز ريادتها في سوق النقل العالمي للطاقة المستدامة.

وتماشيًا مع التزام شركة ناقلات بتطبيق أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين واستراتيجيتها المتبعة في إشراك المساهمين والمستثمرين، سوف تعقد الشركة اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن الربع الثالث من العام 2024، وذلك يوم الإثنين الموافق 21 أكتوبر 2024 في تمام الساعة 01:30 ظهرًا بتوقيت الدوحة. وسوف يكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحًا على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. لمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع الهاتفي، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة: www.nakilat.com

-انتهى-

Qatar Gas Transport Company Ltd. (Nakilat) 🗞 Head Office: Shoumoukh Towers - Al Sadd 🗞 P.O. Box: 22271, Doha, Qatar C.R.No.: 28566 🗞 Tel: +974 4496 8811 🗞 Fax: +974 4448 3111 🗞 www.nakilat.com





Nakilat reports QAR 1.28 billion net profit for the third quarter of 2024, an increase of 7.2%

Doha, Qatar – October 20, 2024: Qatar Gas Transport Company Q.P.S.C. (Nakilat), a global leader in the shipping and maritime sector, announces its financial results for the third quarter of 2024 ended 30 September 2024. The company achieved a net profit of QAR 1.28 billion. This represents an increase of 7.2% compared to the same period in 2023, showcasing Nakilat's ability to achieve sustained growth amidst dynamic global market conditions.

Nakilat continues to strengthen its position as one of the world's largest LNG fleet owners through strategic partnerships, fleet modernization, and achieving operational excellence. Its growth strategy is anchored in a strong commitment to safety, sustainability, and delivering reliable energy transportation solutions. Recently recognized on Forbes Middle East's Top CEOs list, the company remains a prominent leader in the industry, further enhancing its reputation for innovation and excellence.

Eng. Abdullah Al-Sulaiti, Chief Executive Officer of Nakilat, stated: "Nakilat's strong performance this quarter reflects our ongoing efforts to enhance operational efficiency. As the global demand for clean energy transportation continues to grow, we remain committed to driving innovation and pursuing long-term growth. Our expansion projects, coupled with our dedication to sustainability, safety, customer-centricity and the highest industry standards, have enabled us to maintain our leadership in the maritime industry. I would like to extend my appreciation to the team at Nakilat for their tremendous efforts in preparing for the implementation of the new fleet construction, which is considered the world's largest program for building LNG vessels for a single owner."

The company continues to progress with its construction of advanced LNG and LPG/Ammonia carriers, scheduled for delivery in the coming years. These new vessels, along with Nakilat's strategic long-term contracts, position the company to meet the growing global energy demands while increasing fleet efficiency. Upon completion of the delivery of all the vessels, Nakilat's fleet will expand to 114 vessels, further reinforcing its leadership in the global clean energy transportation market.

Qatar Gas Transport Company Ltd. (Nakilat) 🚸 Head Office: Shoumoukh Towers - Al Sadd 🚸 P.O. Box: 22271, Doha, Qatar C.R.No.: 28566 🗞 Tel: +974 4496 8811 🗞 Fax: +974 4448 3111 🚸 www.nakilat.com





In line with commitment to providing the best practices in investor relations and its strategy to engage shareholders and investors, the Company will hold an investor relations conference call to discuss the financial results for the third quarter of 2024 on Monday, 21 October 2024, at 13:30 hours (Doha Time). The conference presentation will be published on the Company's website prior to the conference call. For further information on Nakilat's conference dial-in information, please visit <u>www.nakilat.com</u>.

-Ends-